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B46_E6_9C_c83_645235.htm sjcukw"> 快速阅读 1. D) He wouldn

’t look her in the eye. 2. B) cultural ignorance 3. C) increasing

understanding people of other cultures 4. C) A personnel training

company 5. B) He must get rid of gender bias. 6. D) It was

well-intentioned but poorly conducted 7. D）He told him to get the

dates right 8. embarrassed 9. inclusiveness 10. differences and

similarities 翻译： 87. difficulty (in) keeping up with his classmates

88. wouldn’t have been caught by the rain 89. more likely to put on

weight 90. What many people don’t realize 91. closely related to

the lack of evercise 听力： Section A 短对话 11. C) She has always

enjoyed great popularity 12. B) They are going to have a holiday. 13.

A) He was very courageous. 14. A) Buy a new washing machine. 15.

D) He is not excited about his new position 16. B) The man offers to

drive the women to the party 17. D) Finalizing a contract 18. C) She

ordered some paper 长对话 19 Ａ）He can no longer work at sea

20 Ｃ）She passed away years ago 21 B) She has never got on with

her father 22 Ｄ）He is excellent but looks bad-tempered 23 Ａ

）Some of the packs do not contain manuals 24 D) solve the

problem at her company’s cost 25 Ｂ）Ideal 短文听力：(26-28

当时没听清楚需要核对) 26. C) It’s entertaining 27 They may

catch some disease 28 A) continue the feeding till it gets warm 29 B)

He tells lies whenever he wants 30 Ｃ） She made him apologize 31 

Ａ） move furniture for her 32 Ｃ） The atmosphere they live is



unreal 33 D) He has too much to know the value of things 34 A) She

has no time to do it herself (不确定) 35 Ｂ） The worship of

money, beauty and pleasure. 复合听写 36. concentrated 37.

information 38. depends 39 straight 40 row 41 suspected 42

phenomenon 43 efficiently 44. Our second rule is this: it is better to

study very briefly by often 45. Let’s say you’re trying to learn new

but rather difficult English vocabularies using a stack of cards 46. The

answer is: it is better to spread out the presentation of the words you

are learning 选词填空 47 C) require 48 G) painful 49 J) especially 50

K) enormous 51 H) mission 52 L) enhance 53 N) daily 54 F)

performance 55 M) emotional 56 O) closer 仔细阅读： 57）A) A

person’s hair may reveal where they have lunch 58）B) Food and

drink leave traces in one’s body tissues 59）D) The water it

delivers becomes slighter when it moves inland 60）C) A map

showing the regional differences of tap water 61）D) It helps police

narrow down possibilities in detective work 本次四级考试总体难

度正常。作文延续去年的特征，超越校园现象，考察社会热

点问题，类似于传统的六级作文；其中提纲的第一部分要求

考生写出博物馆开放的原因，考生较难把握。 快速阅读延续

去年的发展趋势，逐渐靠近深度阅读，部分题项的答案需要

仔细斟酌，但是答题方法不变，主要是通过题干的信息词对

应到原文查找答案。 听力部分考察的校园学习和生活的内容

较少，考察社会生活的内容居多。对话与短文难度适中，但

是复合式听写的难度较大，原因是三个句子的听写每个句子

都由两部分组成，考生难免顾此失彼，对于不擅长句子听写

的同学，答题要点是应该重点听写第二部分的内容，第一部



分通过关键词的提示来完成。例如第44句. Our second rule is

this: it is better to study very briefly by often. 第一部分的关键词

为second rule。第46句的spread out在文章的前面有，考生可以

在借鉴。 阅读和完型填空理解难度适中，文章内容属社会热

点问题。 翻译主要考察语法和常用表达，符合四级翻译的传

统特征。87、89、91考察常用词组：have difficulty in

doing&amp.keep up with；put on weight； the lack of. 88题考察

虚拟语气；89题考察名词性从句 相关链接： 09年6月英语四

级考试试题 答案(文字版) 2009年6月20日英语六级标准答案公
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